
Sprawozdanie z działalności  

Komisji Rewizyjnej  w 2022 roku  

 

Komisja Rewizyjna pracowała  zgodnie z określonym planem. Na początku roku 

przyjęła plan pracy na rok 2022 i przyjęła sprawozdanie  z działalności  w roku 2021.   

W kwietniu komisja dokonała analizy opieli zdrowotnej świadczonej przez SOLMED sp..z  o.o.   

W maju  2021 roku komisja analizowała wykonanie budżetu  za 2021 rok i przygotowała 

wniosek o udzielenie absolutorium  Burmistrzowi Solca Kujawskiego. W lipcu  komisja 

zapoznała się  z  finansami i działalnością OSiR w Solcu Kujawskim. Analizę wykonania 

budżetu za I półrocze 2021 roku komisja dokonała w październiku.  Zagadnienie dotyczące  

zatrudnienia i finansów Soleckiego Centrum Kultury komisja pominęła, ponieważ zostało one 

omówione w odpowiedzi na interpelacje Adama Michalaka. Spotkanie dotyczące  

działalności świetlic wiejskich zostało przeniesione na  początek 2023 roku.    

Członkowie  komisji nie zgłosili uwag i wniosków wpływających na finansowanie w/w 

jednostek budżetowych. 

 

Mariusz Damrat  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  

 


